
Motion till riksdagen 

1988/89: So4 7 5 

av Bo Finnkvist m.fl. (s) 
Läkarförsörjningen i glesbygden 

Problemen med läkarförsörjningen i glesbygden kvarstår fortfarande. Ut

över sysselsättningssvårigheter, utflyttning m.m. upplever vi på detta 

område, som borde vara påverkbart från samhällets sida, en stor orättvisa. 

sjukvården är utbyggd i glesbygden, det finns förhållandevis bra tillgång 

tliJ personal, utom vad det gäller en mycket viktig grupp -läkare. situationen 

har varit besvärande under många år. På många håll är obesatta tjänster mer 

vanliga än besatta. Däremot förekommer det att extra tjänster inrättas vid de 

mycket stora vårdinrättningarna. 

Frivilliga överenskommelser om att läkarförsörjningen skall lösas vid de 

små vårdinrättningarna i glesbygden har inte lett till önskat resultat. 

Vakanserna har ökat på en del håll. 

De invånare som blir sjuka råkar ut för extra stora påkänningar på grund 

av detta. Det kan vara långa transporter till någon stor vårdinrättning eller 

det förhållandet att man aldrig får träffa samma läkare vid återbesök. 

Det enda som i dag återstår att pröva är någon form av kvotering. Man kan 

inte i längden behandla vissa sjuka sämre än andra. 

Regeringen bör ta upp förhandlingar med Landstingsförbundet och 

läkarnas organisationer, så att i varje fall nyutbildade läkare förmås att 

tjänstgöra vid vårdinrättningar med dålig läkarförsörjning. 

Hemställan 

Med hänvisning till det ovan anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad som i 

motionen anförts om behov av kvotering av läkare till vårdinrättning

ar med dålig läkarförsörjning. 

Stockholm den 24 januari 1989 

Bo Finnkvist (s) 

Jarl Lander (s) Leo Persson (s) 
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